
Møteprotokoll

Utvalg: Karmøy ungdomsråd
Møtested: Cafe MM - Kopervik
Dato: 24.05.2022
Tid: Kl. 12:30

Følgende medlemmer møtte
August Haarr Rogde
David Alsaker
Idunn Tho
Karoline Haugeberg
Mari Ferkingstad Liknes
Nickolas Frugone
Tobias Olsen
Vilde Tvedt Sellevold
Zahra Karimi

Møtenotater:
Innkalling godkjent. Sakliste godkjent.
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Sakliste 
Sak nr. Sakstittel  

011/22 Prøveordning med bestillingsbuss for eldre  

012/22 Samlesak for spørsmål  
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011/22 Prøveordning med bestillingsbuss for eldre 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 

Karmøy kommune oppretter et pilotprosjekt med bestillingsbuss for pårørende som har sine 
nærmeste boende på sykehjem, og for eldre som deltar på "spisevenner" i regi av 
frivillighetssentralen. 
 

Vedtak som innstilling fra Eldrerådet - 19.05.2022 - 017/22 

Karmøy kommune oppretter et pilotprosjekt med bestillingsbuss for pårørende som har sine 
nærmeste boende på sykehjem, og for eldre som deltar på "spisevenner" i regi av 
frivillighetssentralen. 
 

18.05.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 
 

Behandling 

Innstilling enstemmig vedtatt.  
 

HHO - 015/22 Vedtak: 

Karmøy kommune oppretter et pilotprosjekt med bestillingsbuss for pårørende som har sine 
nærmeste boende på sykehjem, og for eldre som deltar på "spisevenner" i regi av 
frivillighetssentralen. 
 

19.05.2022 Eldrerådet 
 

Behandling 

Reiersen uttalte følgende: 
Eldrerådet støtter kommunalsjef helse og omsorg sitt forslag om å opprette et pilotprosjekt med 
bestillingsbuss for pårørende som har sine nærmeste boende på sykehjem, og for eldre som deltar på 
"spisevenner" i regi av frivillighetssentralen for å kartlegge behovet for en mer permanent ordning. 
Skal en lykkes med dette er det viktig at det informeres godt om ordningen. Kontakttelefon og hva 
ordningen omfatter og hvordan det den praktiseres. Eldrerådet håper dette kan bli en suksess og 
utvides. 
Eldrerådet støtter enstemmig Reiersens uttalelse og rådmannens forslag til vedtak. 
 

ELD - 017/22 Vedtak: 

Karmøy kommune oppretter et pilotprosjekt med bestillingsbuss for pårørende som har sine 
nærmeste boende på sykehjem, og for eldre som deltar på "spisevenner" i regi av 
frivillighetssentralen. 
 

24.05.2022 Karmøy ungdomsråd 

 

Behandling 

Innstilling enstemmig vedtatt.  
 

KUR - 011/22 Vedtak: 

Karmøy kommune oppretter et pilotprosjekt med bestillingsbuss for pårørende som har sine 
nærmeste boende på sykehjem, og for eldre som deltar på "spisevenner" i regi av 
frivillighetssentralen. 
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30.05.2022 Formannskapet 
 

Behandling 

Levinsen (R) fremmet endringsforslag om å fjerne ordlyden "for eldre" fra rådmannens innstilling. 
 
Brekke Jakobsen (AP) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Skal en lykkes med pilotprosjektet, er det viktig at en informerer godt om ordningen. 
Blir pilotprosjektet vellykket så må en vurdere å utvide det til å gjelde at eldre som skal ut på andre 
arrangement, eks kulturarrangement blir inkludert. 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling ble vedtatt med 6 stemmer mot 5 stemmer (1 R, 1 KL, 3 H) for forslag 
fremsatt av Levinsen, som falt. 
 
Tilleggsforslag fremsatt av Brekke Jakobsen ble enstemmig vedtatt. 
 

FSK - 063/22 Vedtak: 

Karmøy kommune oppretter et pilotprosjekt med bestillingsbuss for pårørende som har sine 
nærmeste boende på sykehjem, og for eldre som deltar på "spisevenner" i regi av 
frivillighetssentralen. 
Skal en lykkes med pilotprosjektet, er det viktig at en informerer godt om ordningen. 
Blir pilotprosjektet vellykket så må en vurdere å utvide det til å gjelde at eldre som skal ut på andre 
arrangement, eks kulturarrangement blir inkludert. 
 

 

 

012/22 Samlesak for spørsmål 
 

 

24.05.2022 Karmøy ungdomsråd 

 

Behandling 

1. Leder August Haarr Rogde tok opp bruk av instagramkontoen til ungdomsrådet. Det ble enighet 
om å forsøke og publisere oftere og at alle skal bidra med innspill til ting å publisere. Vilde Tvedt 
Sellevold tar ansvar for å passe på at det er innhold ofte nok og ber også om innspill/bidrag. Viktig å 
fokusere på å få flere følgere.  
 
2.  Vilde Tvedt Sellevold informerte om at design- og arkitekthøyskolen i Oslo har tatt kontakt med 
henne fordi de ønsker videre samarbeid med ungdom i deres samarbeidsprosjekt med Karmøy 
kommune.   
 
3. Mari F. Liknes informerte om arbeidet i arbeidsgruppen for ungomskonferansen. Man tar sikte på 
at årets ungdomskonferanse er på dagtid og avholdes i Karmøy kino. Ungdomsrådet ønsket at 
temaet skulle bli spisset noe mer og at man jobbet videre med hvem som skal delta. Ungdomsrådet 
mente imidlertid at videregående elever må få mulighet til å delta.   
 
4. Leder August Haarr Rogde viste til påbegynt arbeid med årshjul, men ønsket at det skulle være 
første sak etter sommeren. 
 

 
 



Side 5 av 5 

 

 

 

 


	Møteprotokoll
	Møtenotater:
	Sakliste
	011/22 Prøveordning med bestillingsbuss for eldre
	012/22 Samlesak for spørsmål

